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Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie D66 betreffende de stedelijke 
transitie van gas naar elektriciteit 

 

 
Aan de fractie D66 

i.a.a. de leden van de Gemeenteraad 
 

Op 11 april 2018 heeft u onder verwijzing naar artikel 39 van het reglement van orde voor de 

vergaderingen van de raad, de navolgende vragen gesteld over de stedelijke transitie van gas naar 

elektriciteit, het antwoord vindt u onder de vraag: 

 

1. In welke vorm denkt u al vooruit in de hierboven geschetste ontwikkelingen? 

Op de volgende manieren wordt hier aan gewerkt.  De gemeente heeft een intentieverklaring ondertekend, samen met NAM, Marine, 

Woningstichting, PoDH, Willemsoord bv, HHNK, HVC om te werken aan een warmtenet 

voor Den Helder  Vanuit het provinciaal servicepunt duurzame energie worden gemeenten extra 

ondersteund bij het ontwikkelen van een strategie om aardgasloos te worden. Al vanaf 

2017 doet Den Helder actief mee in dit proces en heeft het college een 

intentieovereenkomst ondertekend. Een groep van 10 Noord Hollandse gemeenten 

(Alkmaar, Den Helder, Diemen, Haarlem, Haarlemmermeer, Heerhugowaard, Hilversum, 

Hoorn, Purmerend en Zaanstad) hebben de handen ineengeslagen en worden daarbij 

ondersteund door de provincie Noord Holland. Deze gemeenten willen met een pilot zo 

snel mogelijk aan de slag in een concrete wijk. Deze samenwerking is niet vrijblijvend. Er 

gaat geïnvesteerd worden in een gemeenschappelijk programma waarin kennisdelen, 

aanpakken ontwikkelen, ervaringen uitwisselen en leren een plek krijgen. Er wordt externe 

kennis ingeschakeld. De Hogeschool Utrecht (gedragskennis) en de Universiteit Nyenrode 

(energiebesparing in de gebouwde omgeving) zijn verbonden aan dit programma. Het 

ondertekenen van een gemeenschappelijke  intentieverklaring vormt de basis van de 

samenwerking.  Bewustwording is belangrijk. De komende tijd zal er aandacht aan besteed worden om 

zowel intern als extern betrokkenen bewust te maken van het aardgasloos bouwen. 

 

2. Bent u het met ons eens dat wij zo spoedig mogelijk moeten werken aan een 

transitieplan? 

Dat zijn wij met u eens en daarom zal er eind 2018 aan uw raad een warmtevisie/ 

energietransitie-strategie gepresenteerd worden waarin staat aangegeven hoe Den Helder 

zijn energietransitie het beste kan aanpakken. 

 

3. Heeft u daarbij zicht op de financiële consequenties voor zowel bedrijven als 

particulieren? 

Dat financiële zicht is er nog niet. Allereerst zullen we nog veel meer inzicht moeten krijgen 

welke opgave er ligt en welke strategieën mogelijk zijn.  

 

4. Denkt u dat binnen Den Helder voldoende technische capaciteit aanwezig is om deze 

transitie uit te voeren? 

Dat is in dit stadium nog moeilijk te beantwoorden. Eerst zullen we moeten weten wat we 

gaan doen en dan is er pas iets te zeggen over de technische capaciteit om dit uit te voeren. 

Het is wel een belangrijk aandachtspunt dat we in ons onderzoek meenemen. 
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5. Wanneer gaat u aan de slag met een brede voorlichtingscampagne? 

Wij zullen nog dit jaar een nadere uitwerking maken van de bewustwordingscampagne.    

 

 

Wij vertrouwen erop u met vorenstaande voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Den Helder, 15 mei 2018 
 
 

Burgemeester en Wethouders van Den Helder, 

 

 

burgemeester 

Koen Schuiling  
  

 

secretaris 

Robert Reus  
  


